
Protokoll styrelsemöte SMC Kronoberg 20170510 
 

Björn Jacobsson, Ian Wennerholm, Gunilla Helge, Kirsti Wennerholm, Majvor 

Löfgren, Pontus Fredriksson, Jan Karlsson och en gäst Carlos Moreno. 

1. Mötets öppnande: Björn öppnade mötet och hälsade alla så hjärtligt 

välkomna. 
 

2. Godkännande av dagordning.: Dagordningen lästes igenom och 

godkändes. 
 

3. Föregående mötesprotokoll: Föregående protokoll lästes igenom och 

godkändes. 
 

4. Framskjutna ärenden: Inga framskjutna ärenden. 
 

5. Rapporter: 

 Ordförande: Rapporterade om ”Slow Down”. Ett påhitt från Rix om 

att vi ska ta det lite lugnare på vägarna. 

 Kassör: Visade kassarapporten från Rix Årsmötet i Kosta. 

 Länsinformatör: Rapporterade om att hon har skrivit in till Mc 

Folket. 

 Valberedning: Ingen närvarande. 

 Övrigt: Inget att rapportera. 

 

6. Skrivelser: Inga skrivelser. 
 

7. Hemsida: Håller på att uppdateras.   

 

8. Utbildning: Ingen utbildning i sikte. 

 

9. RixÅrsmöte: Vi har bara fått beröm så vi är jättenöjda. En speciell 

eloge till Kirsti, Roger och Annelie som råddade allt på hotellet. 

 

10. Se Oss: Vi var 6 st från styrelsen som stod med vår kampanj SeOss 

utanför CityGross. Det kom ca 80 hojar i det fina vädret. 17 st åkte med 

på rundan efteråt på kurviga vägar och fikade på Börjes i Tingsryd. 

 



11. Kronobergsrundan: 6 juni kör vi rundan och starten är i år hos 

Bil&Marin mellan 11 och 12.  och sen kör vi någon fin väg till Kylle och 

grillar. Kirsti och jag handlar. 

 

12. Kronobajken: Vi skriver ihop något om SeOss. 

 

13. Aktivitet: 

• Bikemeet: Kirsti, Pontus och Carlos åker till Rydaholm och 

representerar. 

• Olles Onsdag: Någon onsdag SKA vi åka dit och representera. 

• Turkörning: Ingen vill hålla i det. 

• Övrig: Kortegekörning genom stan vid SeOss. Eventuellt vara med 

och fixa en danskurs någon helg i vinter. Grilldag i vinter. 

 

14. Ekonomiska beslut: Inga ekonomiska beslut. 

 

15. Nästa möte: Olles onsdag. 

 

16. Övrigt: Grilla hos Ian och Kirsti den 3/6. 

 

17. Mötets avslutande: Björn tackade för visat intresse och avslutade 

mötet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Björn Jacobsson    Gunilla Helge 


